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ČESKO: U nás se vyhrocuje debata k vůli Sputniku. Dejme šanci i těm, kteří chtějí výhradně
západní vakcínu, ale stejně tak i těm, kteří preferují Sputnik. Ta otázka už je osobně velmi
citlivá a souhlas očkovaného s druhem vakcíny je nesmírně důležitý.

Já například mám velkou obavu před AstrouZenecou. A věřím dle dobrozdání předních světových
odborníků Sputniku.

Co je na tom špatného? Kdyby Babiš tohle pochopil, možná by se mu vrátila čísla podpory. Takhle je
na tom tak jak prostě je. Tedy špatně. Pro mnohé dosavadní stoupence Babiše to prostě je otázkou
jeho volby či nevolby.

On se chce za každou cenu zalíbit protiruské opozici a protiruským epidemiologům.

Když Smejkal řekl, že ví, že Sputnik je výborný, protože ruští odborníci jsou skvělí, ale že nechce, aby
se Rusko radovalo, že vyhrálo, tak u mě skončil.

A když šéfka evropské agentury, o které se tvrdí, že je vědeckou institucí, řekne „nezaujatě” že
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Sputnik je ruskou ruletou, tak přece je automaticky pro předpojatost taková agentura vyloučena z
rozhodování, protože víme, že to zamítne.

A když Charles Michel, tedy předseda Evropské rady naprosto neuvěřitelně posune otázku do boje
proti Rusku a Číně, řka:

„Neměli bychom se nechat oklamat Čínou a Ruskem, jejichž režimy uznávají méně žádoucí hodnoty
než jsou ty naše, a které organizují velmi limitované, ale velmi medializované nabídky dodávek
vakcín pro ostatní,“ tak pro mnohé musí celá EU skončit jako zastydlý ideologický paskvil.

Asi tak.
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